

Referat :

Tilstede er Jan Sloth, Børge Christensen, Hanne Okkerstrøm, Marianne Nygaard og Karina Gregersen (Referent)
Afbud fra Lotte Væver og Robert Dalbøl

1. Referat fra sidste møde blev godkendt
2. Formanden følger op på hvad der præcis ligger i vores rengørings aftale...
3. Der gives en lille present til vores ejendomsfunktionær, med velkommen tilbage og med håb om fortsat bedring.
4. Vaskekælderen :
 - a Det kniber med at få slukket lyset, når beboer forlader kælderen derfor ønsker bestyrelsen en pris på at få en timer sat op dernede.
 - b Det er et kendt problem at lågerne til tørretumblerne, af og til springer op, ved brug : Derfor undersøges der om lågerne evt. kan strammes op.
 - c Der hober sig mere vasketøj op, fordi beboer ikke afhenter deres vasketøj. Hvis tøj ligger der længe, må det fremover lægges på det runde bord. Så vil der sættes nogle datoer for seneste afhentning, for derefter at sende tøjet til genbrug.
 - d Obs. det er et problemer med at fravælge skyllemiddel i maskine 1-3 Desuden opfordres beboer til kun at bruge eget vaskemiddel i maskine 4, da der ellers sker en overdosering, hvilket ikke gavner miljøet, eller levetid på maskinerne.
- 5 Jubifest d. 13.05.23 bliver afholdt i form af fælles morgen mad. m.m. Kæmpe kagemand og godterposer til børn og barnligesjæle. Indbydelse kommer snart.
 - b Der er blevet talt om at lave en fælles bustur i august/ september måned. Beboer er velkommen til at komme med forslag.
- 6 Slap Å : Der er rigtig godt gang i udlejningen af Slap Å . Der laves sedler til opsætning i opgang 217 og 219. Der har været lidt problemer med soundboks, så vis hensyn.
 - b Regnskab for udlejningen er forlagt bestyrelsen

c Askebægeret flyttes tilbage til den oprindelig plads for ellers bliver den ikke brugt hensigtsmæssigt.

7 Aktivitetsgruppen mødes stadig hver onsdag kl 10.00 i Slap Á, alle er velkommen. P.T. er de 5-6 stykker.

Hvis beboer har en god ide til aktiviteter så kontakt Hanne Okkerstrøm 215 eller Marianne Nygaard 217 så kigger vi på om det kan lade sig gøre indenfor vores rammer.

8 Markvandring forventes afholdt sidst marts.
Der er et ønske om at alle faldstammer undersøges for, om de fungerer og der er forslag om slamsugning 1x årligt af alle . Der ønskes også undersøgt om det er alle nedløbsrør der ikke er ført til kloak.

9 Næste møde d.27.03.23 kl 18.00

10 Evt. Der er indkøbt nyt lækkert bestik til Slap á, da der ikke var nok til 40 personer